
 

 

 

  

 

 

 

Interpellation till patientnämndens ordförande Anna Zelvin (KD)  

Stor skillnad mellan kvinnor och män i 

antalet anmälningar till patientnämnden  

I kallelsen till patientnämndens sammanträde i november 2019 framgår 

att det är betydligt vanligare att de ärenden som registreras hos 

patientnämnden handlar om kvinnor än om män och att så varit fallet 

länge, se bild: 

 

 
Bilden finns på sida 7 i kallelsen till patientnämndens sammanträde i november 2019. 

Statistiken avser, som framgår av bild, ärenden inkomna t.o.m 19 september 2019. 

 

Med anledning av ovanstående undar jag: 

▪ Vilka förklaringar finns till att kvinnor är överrepresenterade i de 

registrerade ärendena hos patientnämnden? 

▪ Ser det likadant ut i andra regioner? 

▪ Finns anledning att föreslå förbättringsåtgärder med anledning av 

statistiken? 
 

Robert Olesen (S) 
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